
یکشنبه 22 آذر 1394 - 07:40

قلعهنویی: استقلال در چند نقطه آسیبپذیر است/ در نیم فصل دوم به آرمانهایمان
میرسیم

سرمربی تراکتورسازی میگوید با اینکه در رده نهم جدول هستند، با تیم صدرنشین فاصله زیادی ندارند و میتوانند این

اختلاف را جبران کنند.

سرمربی تراکتورسازی میگوید با اینکه در رده نهم جدول هستند، با تیم صدرنشین فاصله زیادی ندارند و میتوانند این اختلاف را
جبران کنند.

به گزارش خبرنگار خبرگزاری دانشجویان ایران(ایسنا) منطقه آذربایجانشرقی، امیر قلعه نویی در نشست خبری پیش از دیدار تیمش با
استقلال تهران در هفته چهاردهم لیگبرتر اظهار کرد: بازی بسیار سختی پیش رو داریم. باید با تیم صدرنشین بازی کنیم. من
خوشحالم که یک بار دیگر به شهر تبریز آمدم. من تراکتور را با مطالعه انتخاب کردم. میتوانیم با همدلی روی ارکان مختلف آینده

بسیار خوبی برای این تیم رقم بزنیم.
وی افزود: تراکتورسازی نقاط ضعفی دارد که باید برطرف کنیم. در بازی فردا چند بازیکن را جا به جا میکنیم تا در نیم فصل تیم تقویت

شود.
قلعهنویی اظهار کرد: از آقای تونی هم تشکر میکنم که برای فوتبال مملکت و تراکتور کمک کرده و زحمات زیادی برای این تیم کشیده

است. در مجموع آینده بسیار خوبی برای تراکتورسازی میبینم.
وی خاطرنشان کرد: تراکتورسازی تیم خوبی است و در دو روز گذشته روی مسائل انگیزشی کار کردیم. استقلال هم در چند نقطه آسیب

پذیر است که امیدوارم از نقاط آسیب پذیر حریف نهایت استفاده را ببریم.
سرمربی تراکتور بیان کرد: تعطیلات نیم فصل فرصت بسیار خوبی است تا تیم را تقویت کنیم و اردوی ترکیه در نیم فصل را در

برنامههایم دارم که در این باره باید با مدیرعامل صبحت کنیم.
وی گفت: از اکنون باید لیستی برای تقویت تیم آماده کنیم و منتظریم این دو بازی تمام شود چرا که این بازی ها بهترین فرصت برای

تبادل تاکتیکی است و میتوانم بگویم تقریبا در نیم فصل دوم به آرمان های خودمان می رسیم.
وی درباره هواداران تراکتورسازی گفت: یکی از شاخصه های انتخاب تراکتور حضور پرشور هواداران این تیم است که پشتوانه فوتبال
ایران هستند و هر چقدر حضور پر تعدادتری داشته باشند میتوانند قوت قلبی برای ما باشند. دیروز هم جلسه خوبی با برخی از

هواداران داشتیم و ما باید با بازی های زیبایمان مردم را برای حضور در ورزشگاه مجاب کنیم.
سرمربی تراکتورسازی در خصوص غایبان تیمش در مسابقه فردا گفت: شجاع خلیل زاده در بازی فردا محروم است و سینا عشوری هم
فعلا با مصدومیت مواجه است که تیم پزشکی نهایت سعی خود را انجام داده و اگر به امید خدا آمادگی لازم را داشته باشد میتوانیم

در بازی فردا از او استفاده کنیم.
قلعهنویی خاطرنشان کرد: ما اولین کاری که در این سه روز انجام دادیم این بود که ساعت تمرین را به زمان مسابقه تغییر دادیم و اگر

بتوانیم تاثیرپذیری لازم را با شرایط آب و هوا داشته باشیم شرایط جوی نمی تواند مشکلی برای ما ایجاد کند.
وی در خصوص شناختش از تیم استقلال گفت: این شناخت دو طرفه است و استقلال هم از ما شناخت خوبی دارد. تیم ما هم در دو

سه قسمت ضعف دارد که با برطرف کردن آنها می توانیم تیم خوبی باشیم.
وی درباره کنار گذاشته شدن بازیکنان خارجی در تمرین رو گذشته گفت: دیروز بازیکنان خارجی به من گفتند که به علت مشکلات مالی

نمی خواهند تمرین کنند و من هم آنها را در اختیار باشگاه گذاشتم.
وی با تمجید از عملکرد سعید عباسی مدیر عامل این باشگاه گفت: با مدیرعاملان زیادی کار کرده ام و معتقدم عباسی انسان بزرگی
است و همه باید به یکدیگر کمک کنیم تا بستر را برای حل کردن مشکلات تیم فراهم کنیم. یک تشکر ویژه از آقای زنوزی و کمالوند

دارم و امیدوارم گسترش فولاد هم موفق شود.
قلعه نویی تاکید کرد: امسال سال حساسی برای من است و یقینا همه تلاشم را میکنم تا به خواسته های خودم برسم و اعلام می کنم

که به این تراکتور خوشبین هستم.
سرمربی تراکتورسازی در پایان گفت: یکی از شاخصه هایی که من در تیم هایم لحاظ می کنم بحث نظم و انضباط است. تراکتور

کاپیتان های زیادی دارد و امیدوارم تیمی درست کنیم که بتوانیم تراکتور را به ساحل آرامش برسانیم.
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